
 
 

Bespreekpunt in commissie Ruimte 11 juni 2019 
 
 

 
Bespreking vertraging bouw geluidschermen HSL 
 
Aanleiding is het interview in de Heraut van 22 mei 2019 met Loeky van der Horst, voorzitter 
Stichting Stop Geluidsoverlast HSL, over ernstige vertraging in de realisatie van de 
geluidswerende maatregelen langs het HSL-spoor. 
 
Het ministerie en Prorail hebben bij exploitatie ernstig te leiden onder de slechte 
samenwerking met Infraspeed. Infraspeed is een consortium van de Koninklijke BAM Groep, 
Siemens, enkele Engelse investeerders en Nederlandse banken. Infraspeed heeft het HSL-
spoor aangelegd. Infraspeed is tot 2031 verantwoordelijk voor het onderhoud, storingsherstel 
en vernieuwingswerkzaamheden en krijg jaarlijks daarvoor ongeveer € 165 miljoen. 
 
Voor Proral (railverkeersleiding) is HSL een hoofdpijndossier minder dan 80% van de treinen 
rijdt op tijd. Prorail en NS willen maatregelen nemen, maar dat lukt niet door slechte 
samenwerking met Infraspeed. 
 
Heeft deze slechte samenwerking invloed op de te nemen geluidbeperkende maatregelen? 
Eind 2017 heeft Infraspeed in een Memorandum of Understanding (MOU) verklaard zich 
volledig in te zetten op snelle uitvoering van de geluidbeperkende maatregelen. Maar er is 
nog geen stap gezet in de richting van realisatie. Het geduld bij de bewoners is op, zegt 
Loeky van der Horst. 
 
Nu is er één partij in de co-realisatiegroep die het monopolie heeft en dat is Infraspeed 
Infraspeed veroorzaakt de problemen in de onderlinge samenwerking in de co-
realisatiegroep, met het gevolg steeds opnieuw vertraging en er is geen zicht op wanneer de 
werkzaamheden voor het plaatsen van de geluidschermen beginnen. De samenwerking met 
de andere partijen is goed, geeft Loeky van de Horst aan. 
 
Het wordt tijd dat elf jaar na ingebruikname van de HSL eindelijk eens goede 
geluidschermen worden geplaatst. Graag zou ik in de commissie Ruimte willen overleggen of 
wij met een raadsbrede motie in de raad van 13 of 27 juni 2019 een statement kunnen 
maken richting Infraspeed, Tweede Kamer en het Ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat. 
 
Ik stel me voor dat boven de motie het logo van onze gemeente staat en wordt ondertekend 
door de acht fractievoorzitters. 
 
Een eerste concept van de motie zal ik zo snel mogelijk ter bespreking in de commissie 
Ruimte toesturen. 
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